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Protokoll fort vid ordinarie foreningsst2imma (irsmote) 10 mars 2011

1. Stiimmans iippnande
Ordforande h?ilsade alla viilkomna och forklarade stiimman oppnad

2. Val av ordftirande ftir stlmman
Foreslogs och valdes Nils Jansson

3. Val av sekreterare ftir stiimman
Foreslogs och valdes Birgit Segner

4. Val av tvi justeringsmiin tillika riistriiknare
Foreslogs och valdes Krister Martini och Stellan Biicker

5. Godkiinnande att mtitet blivit utlyst enligt stadgarna
Godk?indes att m<itet blivit utlyst i laga ordning

6. Godkiinnande av dagordningen
Den utsiinda dagordningen godkiindes med tilliigg av under punkt 18 Ovriga frigor:
Redovisning av besiktningsprotokollet.

Fiirteckning iiver niirvarande medlemmar
Samtliga ndrvarande medlemmar tecknade sig pi framtagen forteckning.

Styrelsens iLrsberiittelse med bokslut samt revisorns berflttelse
Di verksamhetsberiittelsen med bokslut lagts ut till st?imman gavs nigra minuter fiir
genomliisning.
- Ordforanden pAtalade iterigen vikten av att trafikantema inom omrAdet visar

hiinsyn; dels med lig hastighet, dels att bilarna parkeras p6 respektive uppfart eller
pi parkeringama, allt med de smi barnen i 6tanke.

- Kassoren redogiorde for bokslutet, ddr bl a sncirojningen kostat ca 146 tW.
Beh6llningen i kassan per2010-12-31 var 110 tkr.

Verksamhetsberiittelsen med bokslut godk?indes och lades till handlingarna. (Bil 1,2)
- Revisorn Filipe Duarte redogjorde for sin granskning av riikenskaperna och hade

funnit dem v?il forda. Revisionsber2ittelsen liimnades med tillstyrkan att styrelsen
bevilj as ansvarsfrihet.

Revisionsberiittelsen lades till handlingarna. (Bil 3)

Ansvarsfrihet fiir styrelsen
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet ftir sin forvaltning under verksamhetsaret 2010.

Framstflllningar frin styrelsen och motioner frin medlemmarna
Ingen motion hade kommit in frAn medlemmarna.
Ordforanden redogjorde for frigan som vdckts om foreningens vara eller icke vara som
samfiillighet. Styrelsen har med hjiilp av en f,dreningsmedlem undersokt vilka
mojligheter det finns idag att iterfora huvudmannaskapet till kommunen.
I undersokningen ingick ocks6 vilka mojlighet det fanns att fh bidrag, statliga eller
kommunala, till floreningens kostnad for bl a v?igunderhAll. Det visade sig bl a att
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kommunen fortsiitter att bilda samfiilligheter, att politikerna efter ett val dr svira att
piverka samt att det fordras siirskild experthj?ilp, som inte finns inom styrelsen.
Betr?iffande statsbidrag for v?igunderhill finns Viigverkets regler frin 2001. Enligt
underhandsuppgifter frin Trafikverket finns tankar och id6er om iindring av detta
regelverk, mdjligen till vf,r fordel.
Mot denna bakgrund beslutade styrelsen attinte forelZigga irsmdtet motionen enligt
protokol l  2011:1.
Livlig diskussion folj de.
StZimman beslutade i enlighet med styrelsens forslag att inte utarbeta en anscikan om
upplosning av samftillighetsforeningen.
Vidare beslutade stdmman ge styrelsen i uppdrag att bevaka bidrag ftjr bl a
viigunderhAll.

Ersiittning till styrelsen och revisorn
Nuvarande ers?ittning till ordftjrande och sekreterare iir 3 tkr vardera, till kassdren 4,5
tkr och till revisorn 750 k. Samtliga i styrelsen iir avgiftsbefriade frfln arsavgiften om 3
tkr. Efter diskussion beslutade stlimman om oforiindrade ers?ittningar.

Styrelsens fiirslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt faststiillande av
irsavgift
Kassciren gick igenom den utlagda budgeten for 201 1.(Bil 4)
Aven om snorojningen 2010 kostnads- och snomiingdsmiissigt overtriiffade tidigare 6r
beriiknades en utgiftspost om 100 tkr. En hdjning av ComHem-avgiften ber2iknades till
6 tkr. Kassoren berZiknade att ca 140 tkr kommer att iterbetalas av asfaltlAnet, varefter
det iterstir en avbetalning om 16 tk.r Fn 2012.
Stiimman biftill styrelsens forslag till budget samt ofiirdndrad Arsavgift om 2 tkr plus
extra avgift om 1 tkr, totalt 3 tkr.

Val av styrelseordftirande och styrelseledamot, bflda ftir tvh hr
Valberedningen foreslog omval av Nils Jansson till ordftjrande for tvi 6r. Vidare
foreslog valberedningen omval av Birgit Segner som styrelseledamot ocks6 for tv6 6r.
Di inga andra forslag forelig beslutade stdmman omval i enlighet med ftirslaget.

Val av tvi suppleanter fiir ett ir
Valberedningen ft)reslog omval av Gdran Wallsten och Magnus Krampell for ett ar.
DA inga andra fijrslag forelig beslutade stdmman omval i enlighet med forslaget.

Val av revisor och en revisorssuppleant
Valberedningen floreslog omval av Filipe Duarte samt revisor och Henrik Sjogren som
revisorssuppleant for ett ar.
Stiimman beslutade omval i enlishet med forslaset.

Val av valberedning
Foreslogs omval av Erik Fridh och Helen Hansen som valberedning.
St2imman beslutade omval i enlishet med forslaeet.
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t7. Redovisning av utredningen om uppgradering av fiireningens ComHem kabel-tv
avtal
Ordforanden redogjorde for styrelsens beslut att avstyrka motionen om uppgradering av
foreningens ComHem-avtal frin analog till digital kabel-W inl?imnad till irsmdtet 17
mars 2010. Utredningen visade att gruppanslutning innebar bide kostnad for det
analoga som fiir det digitala niitet samt att ingen valfrihet erbjdds (protokoll 2010:3).
Stiimman accepterade beslutet.

Ovriga frigor
o Besiktningsprotokollet
Det efterlysta besiktningsprotokollet kom idag - 10 mars - och via mail 8 mars.
Protokollet best[r av
- BesiktningsutlAtandet - en redogorelse for den formella gingen vid besiLlningen,
- Bilaga SB1(GB1) - de okul?ira iakttagelserna vid de olika gatunumren,
- Bilaga A - kartbilaga samt
- PM om anmiirkningar som inte anses vara fel frAn entreprendren.
Det kompletta protokollet lZiggs ut pi samftillighetens hemsida. En pappersvariant finns
tillgenglig hos styrelseledamoterna.
St?imman fick ta del av handlingarna. Diskussion foljde om bl a bindemedlet i asfalten
och rotogriis pi en cykelvZig. Arbetet ska vara ftirdigt till den 1 juli 201 1.
o Motionering av ventilerna
Diskuterades bl a nZir motionering ska goras och nyckel till ventilerna.
Efter att NCC r6dfrigats kommer styrelsen att liimna ut information och karta till
fastighetsdgarna om var avstiingning till vattentillforseln finns och niir motionering ska
goras.
s Sniiriijning
Minga synpunkter framfordes pi LEFA:s s2itt att hantera snd,rojningen och pi
saltningen. Styrelsen efterlyste en kontaktperson mot LEFA men fick inget gehor.
Upplysningsvis meddelade Lars att om LEFA:s maskiner isamkar skada ska deffa enligt
avtalet tas upp med LEFA inom 5 dagar. Styrelsen kommer att ta kontakt med LEFA
for att phtala de synpunkter som kommit fram.
E Skiitseldag
Den 30 april blir det skdtseldag.

Meddelande om plats dflr stflmmoprotokollet hills tillglngligt
Beslutades att protokollet l?imnas i samtliga fastighetsiigares brevlidor, l2iggs in pi
foreningens hemsida samt sdtts upp pe anslagstavlan.
Ordforanden ftirklarade mcitet avslutat.
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Verksamhetsberiittelse fiir Samfiilligheten Hiillristningen 2010.
Styrelsen, bestiende av Nils Jansson ordftirande, Birgit Segner sekreterare, Lars Hjelm
kasscir, med G<iran Wallsten och Magnus Krampell som suppleanter har under aret haft fem
protokollftirda mciten.

En inldmnad motion rdrande samordnad anslutning till ComHem har behandlats och delgivits
medlemmama. Nigra y.tterligare motioner har inte behandlats under 6ret.

Ekonomin har utsatts for pifrestningar genom det ovanliga vinterv2idret siviil ftire som efter
nyir, hcistens ftirsta snri, vars rester fortfarande finns att besk6da ftill den 24 november. Trots
en liigre grad av ambition genom att inte r<ija cykelvagarna har sn<in och halkan kostat oss
totalt 154 635 kronor under 2010,108 426 ftir varen och46 169 under hosten.
Rent allmiint iir ekonomin anstriingd. Det beror framftrallt pA de ovanligt hciga kostnadema
ftir snorcijningen och resterande asfaltslin. De vanliga utgifterna diiremot ft)r el, ComHem
mm har inte ft)r?indrats mycket. Aven innevarande ar kommer ekonominattvarapressad.
Asfaltsl6net kommer inte att bli iterbetalt ftlrriin under tidisast 2012. Niir det lanet iir avklarat
kan vi iter borja bygga upp en buffert.

Skritseldagarna har varit vAlbes<jkta. F<ir att f6 en jtimnare ftirdelning av arbetet gjorde vi ett
forsok under h<isten med att senarel5gga utspisningen tills merparten av omridet hade
snyggats upp, nigot som ftill vlil ut.
Resultatet av den genomgripande uppfriischningen av omridets viixtlighet som skedde inftir
asfalteringen iir gliidjande nog zinnu tydlig. Styrelsens ftirhoppningar att vi iiven i
fortsiittningen skall ha ett viilskdtt och fint och diirmed attraktir,t omride.
I samband med virens sk<itseldag monterade vi ett antal skyltar om att vi faktiskt skall krira
ftrsiktigt inom omridet, n6got som vi strindigt miste ha i itanke! En annan iterkommande
trafikfara iir det faktum attvtratrtnga gator anviinds som permanent parkering, n6qot som
inte iir tillitet!

Slutbesiktningen av 2008 6rs asfalterinq skedde under hdsten, innan sndn kom. Protokollet
har i skrivande stund inte ndrtt styrelsen. Det muntliga beskedet fran den dagen var att det som
skulle itgardas kriivde varmt viider varftir arbetet skall vara klart senast den 30 juni.

Samftillighetens hemsida har under aret haft en alltftjr stor miingd besdkare som har registrerat
sig pi forumet men som uppenbarligen inte anat syftet med var hemsida. Vir webbmaster
Erik Fridh har diirftir vidtagit itglirden att stiinga av forumets automatiska
medlemsregistrering.

Till sist kan vi konstatera att vi under 6ret fitt ett antal nya grannar. Vi vill htirmed hiilsa er
viilkomna och samtidigt uppmana er som star i begrepp att siilja och flytta att ni meddelar oss
i styrelsen, helst kassciren. Pi si siitt kan vi hilla vdra namnlistor aktuella.

F<ir styrelsen

ordftirande

Arsmcite Hiillristningen
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Behillning vid 6rets bdrjan

Skuld vid 6rets bcirjan

Inkomster

Medlemsavgifter
Banklineavgifter

Uteifter

bank Finn
bank F&F
(kassa)
(fond)

Banklan

Televerket - kabel
Underhill/vtig
Underhill/belysning
Underhill/p*L, t ai
Adm + ersiittning Styrelse
Fcirsiikring
Amortering bankHn
Riinta BankHn

Forrindring, inkomster - utgtfter
Fordndring Fond

Behillning 10-12-31 Bank Finn
Bank F&F
Kassa
Fond

Banklan

I7I 507 kr
2 038 kr

0k r
2 437 kr 175 982kr

255 405 kr

259 364kf,
86292kr

345 6561$

65 800 kr
167 185 kr
34 l24kr
15 063 kr
17 861 kr
5 850 kr

97 297 L$
7 576kr

SWECO l2kkr
LEFA 146

232s8s* 
{

-410 756kr

-65 100 k
0kr -65 100 kr

106 407l<r
4 475 kr

0k r
0k r

I l0 882 kr 110 882 kr

Ordfiir e Sekreterare
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REVIsroNsBe RArret-se

Undertecknad,  som v id Hi i l l r is tn ingens Samfdl l ighets forenings ord inar ie  Arsmote

utsetts att granska rlkenskaperna for 6r 201-0, f ir  efter ful lgjort uppdrag avge
fol ja nde revisionsbe rdttelse.

Jag har  granskat t  foreningens rdkenskaper  och andra handl ingar  som ldmnar
upplysning om foreningens ekonomi.  Rakenskaperna dr  forda med ordning och
noggrannhet .  Inkomster  och utg i f ter  under  6ret  samt foreningens std l ln ing v id  Srets
s lut  f ramgir  av b i fogade utdrag ur  rdkenskaperna.

Di  det  under  rev is ionen in te f ramkommit  an ledning t i l l  anmi i rkn ing,  t i l ls tyrker  jag at t
styrelsen bevil jas ansvarsfr ihet for forvaltning under verksamhetsi iret 2010.

Lund den 2010-03-06

Fi l ipe Duar te

Av foreningsmote utsedd revisor
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BUDGET zorr ron n,ir,r,msrNrNcENs SavTTALLIGHET

Behillning vid flrets bdrjan
(bank)
(fond)

Skuld vid flrets biirjan
(banHan)

Inkomster

Medlemsavgifter

LAneavbetalning
(1224*37)

Uteifter

Com Hem
Underhill/veig
Underhill/belysning
Underhill/park, triid
Administration
Lineavbetalning (amort+riinta)
Fdrsiikring

Fdrrindring, inkomster - utgifter

Behillning vid irets slut
(bank)
(fond)

Skutd vid flrets slut
(banklen)

66 000 kr
100 000 kr
35 000 kr
20 000 kr
20 000 kr

140 000 kr
6 000 kr -387 000 kr

106 407 kr
0k r 106 407 kr

158 108 kr

249 0001<r

45 288 kr
294288La.

-92 712 kr

13 695 kr
0k r 13 695 kr 13 695 kr

16 000 kr


